

PROTOKOLL UTBILDNINGSKOMMITTÉN (UK) 6/2020**Sammanträdesdata**

Tid Tisdag den 24 november 2020 kl. 18.00- 20.00

Deltagare Håkan Olsson, sammankallande
Thomas Avelin
Maria Ivarsson
Henrik Esting, samordnare utbildning

50 **MÖTETS ÖPPNANDE**

Håkan hälsade välkomna och öppnade mötet.

51 **GODKÄNNANDE AV DAGORDNING**

Den utsända dagordningen godkändes.

52 **FÖREGÅENDE PROTOKOLL 5/2020**

Föregående protokoll UK 5/2020 från den 30 september godkändes och las till handlingarna.

53 **IUP**

53.1 **FÖRSLAG TILL FINANSIERINGSMODELL**

Frågan skickades åter till kansliet för förslag på priser för digitala utbildningar enligt tidigare modell

54 **GULDHJÄLM****54.1** **TRÄFF FÖR UTBILDARE**

Maria och Henrik fick i uppdrag att anordna och bjuda in till digitala träffar för barnledarutbildare där det nya materialet skall presenteras och diskuteras. Träffarna ska ske i mitten av januari 2021.

54.2 **UTÖKNING AV LICENS**

UK beslutade att det vid utökning av licens till ny gren i guldhjälms endast krävs komplettering av de grenspecifika delarna.

För utökning av barnledarlicens krävs genomgång av det digitala materialet.

För utökning av förar/vårdnadshavarlicens krävs genomgång av digitalt material samt av barnledare godkända praktiska moment.

55 **INTRODUKTIONSUTBILDNING CENTRALA LEDARE**

Thomas gav en historisk tillbakablick om den utbildning som tidigare erbjudits nya förtroendevalda i distrikt och sektioner. Utbildningen ställdes in ett antal gånger på grund av bristande intresse och anordnas därför inte längre.

Thomas lyfte frågan om att erbjuda en motsvarande utbildning digitalt.

UK ställde sig positiva till förslaget och ska nästa möte tillsätta en projektgrupp med medlemmar med erfarenhet av sektions- eller distriktsarbete för att skapa innehåll till utbildningen.

Förslag på namn till projektgruppen önskas till Henrik eller Håkan.

56 **ÖVRIGA FRÅGOR****56.1** **FORTBILDNING**

Diskussion runt Håkans förslag med avseende på framförallt tävlingsledare och förare.

Håkan och Henrik fick i uppdrag att sätta ihop ett förslag att skicka till sektionerna på remiss.

NÄSTA MÖTE/MÖTETS AVSLUTNING

Nästa möte blir den 12 januari.

Håkan tackade deltagarna och avslutade mötet.

Vid protokollet

Justeras

Henrik Esting

Håkan Olsson via e-post 20-11-25